
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 21.decembrī                                                                                        Nr. 14 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:00 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1ā 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām studiju 

programmām sociālā darba speciālistu sagatavošanai 2024.gadā. 

2. Par Balvu novada pašvaldības informatīvā izdevuma "Balvu Novada Ziņas" nolikuma 

apstiprināšanu. 

3. Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

7. Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

10. Par kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā “Ozolsalas mežs”, Balvu pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 
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11. Par nekustamā īpašuma “Dumbrāji”, Kubulu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma Baznīcas ielā 1B, Viļakā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma “Stūri”, Susāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Susāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma “Korintes”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

16. Par nekustamā īpašuma “Avikšu lauks”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

18. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

19. Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 22.jūnija noteikumos Nr._8/2023 

“Kārtība, kādā Balvu novada pašvaldība piešķir līdzfinansējumu vai 

priekšfinansējumu biedrībām, nodibinājumiem un reliģiskajām organizācijām” 

apstiprināšanu. 

20. Par Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.____/2023 “Balvu novada pašvaldības 

darbinieku individuālās mēnešalgas noteikšanas noteikumi” apstiprināšanu. 

21. Par Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikuma 

apstiprināšanu. 

22. Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā. 

23. Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā. 

24. Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plānā (TIKS 

SKATĪTS SLĒGTĀ SĒDES DAĻĀ). 

25. Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas maksas pakalpojumu cenrāža un “Grupu māja” Balvos un “Grupu māja 

(dzīvoklis)” Viļakā telpu izmantošanas apstiprināšanu. 

26. Par Tilžas pagasta pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu apstiprināšanu. 

27. Par Bērzkalnes pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

28. Par amatu savienošanas atļauju Viktorijai Pukai. 

29. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” direktora funkciju deleģēšanu. 

30. Par Viduču pamatskolas likvidāciju. 

31. Par Medņevas pirmsskolas izglītības iestādes "Pasaciņa" likvidāciju. 

32. Par dalību ASV Bruņoto spēku pavēlniecības Eiropā (EUCOM), humānās palīdzības 

projektu konkursā. 

33. Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai "VadiVidi" projekta īstenošanai. 
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Papildus darba kārtībā: 

 

34. Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu Balvu novada 

administratīvajā teritorijā. 

35. Par pabalsta piešķiršanu Bartulānu ģimenei. 

36. Par finansējuma piešķiršanu Balvu pagasta pārvaldei ceļa posma pārbūvei. 

37. Par saistošo noteikumu Nr.__/2023 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.marta saistošajos noteikumos Nr.4/2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada 

budžetu” pieņemšanu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Sandra Kindzule, deputāts Iveta Arelkeviča, 

deputāts Aldis Bukšs, deputāts Ruta Cibule, Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, 

deputāts Anita Kokoreviča, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis 

Trupovnieks 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos 

Tamāra Locāne, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, izpilddirektore Daina 

Tutiņa,  

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Arta Ķerģe, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Irēna Začeva, Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita 

Voiciša, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ 

redaktors Edgars Gabranovs, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes Ekonomists Ieva Sīle, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, 

Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas Galvenais ekonomists Sandra Būdniece, Vectilžas pagasta pārvaldes 

vadītāja Genovefa Jermacāne, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

Ekonomists Ineta Leišavniece, deputāts (attālināti-bez balss tiesībām) Jānis Vancāns, Attīstības 

plānošanas nodaļas Projektu vadītājs Gatis Siliņš, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Jana Krilova, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede 

Lilita Žuga, Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ilona Blūma, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Balvu novada Sociālās 

pārvaldes juriskonsults Inita Pušpure, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Juridiskās nodaļas 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra vadītāja Mārīte 

Orniņa, Balvu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Baltinavas 

vidusskolas Izglītības iestādes bibliotekārs Iveta Logina, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Balvu Valsts ģimnāzijas Interešu 

izglītības skolotāja Ieva Useniece, Balvu kultūras un atpūtas centra direktore Dita Nipere, P/a 

"SAN - TEX" direktors Egons Strumpe, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietnieks Inta 

Kaļva, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma Saviča, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

vadītāja Inese Circene, Balvu pagasta pārvaldes vadītājs Andris Ķerāns, Balvu novada Pašvaldības 

https://us06web.zoom.us/
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policijas vadītāja Rita Kravale, Balvu muzeja vadītāja Iveta Supe, Nekustamā īpašuma nodaļas 

nekustamā īpašuma speciāliste Ilze Avota, Viļakas pilsētas pārvaldes saimniecības vadītāja 

Terēzija Babāne, Medņevas pirmsskolas izglītības iestāde "Pasaciņa" vadītāja Ilze Brokāne, 

Medņevas pagasta pārvaldes vadītājs Juris Prancāns, Viduču pamatskolas direktore Anželika 

Ločmele, Žīguru pagasta pārvaldes vadītājs Jevgenijs Žukovskis, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes 

"Namiņš" vadītāja Lilita Šnepere 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  Aigars Pušpurs, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis – tiešā darba pienākumu 

dēļ, Marija Duļbinska – nav informējusi par neierašānās  

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Pirms komitejas sēdes darba kārtības jautājumu izskatīšanas informē par 

ārkārtas domes sēdes sasaukšanas nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka šodien notika A/S Balvu Enerģija akcionāru sapulce, 

kurā tika nolemts, ka tiks emitētas jaunas akcijas. Pašvaldībai būs šīs 

pirmpirkuma tiesības, kā arī San-tex ir tādas tiesības, bet San-tex atsakās 

no tām tiesībām. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtību 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par Balvu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām studiju programmām 

sociālā darba speciālistu sagatavošanai 2024.gadā 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai 

atbalstāmajām studiju programmām sociālā darba 

speciālistu sagatavošanai 2024.gadā" 

 

2.§ 

Par Balvu novada pašvaldības informatīvā izdevuma "Balvu Novada Ziņas" nolikuma 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Iluta Jaunžeikare: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, cik liela šobrīd ir tirāža šim izdevumam un cik darbinieki ir 

iesaistīti pie šī izdevuma izdošanas. Kā tiek izplatīts, cik izmaksā 

pašvaldībai šis izdevums. Kāpēc ir šāda nepieciešamība pēc šāda 

nolikuma, vai tas ir kaut kur atrunāts, ka tāds ir nepieciešams. 

Izsaka viedokli Iluta 

Jaunžeikare: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par sadaļu - priekšsēdētāja sleju, intervijām, par ko tika 

saņemts pārmetums no masu medijiem. Tas ir dokuments, kas paredz to, 

kā mēs, kā pašvaldība varam visu turēt zināmā rāmī. Par laikraksta 

"Vaduguns" tirāžu, konkurenci un sadarbību. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupiovnieks: 

Skaidro par kapacitāti pašvaldības izdevumam, laikraksts Vaduguns 

varētu vairāk informēt iedzīvotājus par notiekošo. Jautā, kādā citā 



6 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

platformā varam tad parādīt un diskutēt attiecībā par notiekošo katrā 

komitejas sēdē. Skaidro, ka bieži vien sēdēs ir diskutēts par svarīgiem 

jautājumiem un iedzīvotāji bieži vien neko par to nezin. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par to, ka pašiem jāizlemj, kādā veidā mēs informējam 

sabiedrību un viennozīmīgi nav mūsu pienākumos regulēt laikrakstu 

"Vaduguns", bet šobrīd varam vienoties, ka šī ir tā vieta, kur deputāti var 

paust savus viedokļus un diskutēt. Skaidro, ka šo nolikumu jebkurā brīdī 

var mainīt un grozīt. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka personīgi ir bijusi gan pozitīva, gan negatīva pieredze ar 

viedokļu publicēšanu šajā izdevumā, tad svarīgākais būtu, lai mēs visi 

būtu uz viena viļņa izpratnē par to, kas ir atrunāts šajā nolikumā. Uzskata, 

ka ir labi, ka ir tāds nolikums. Saprot to, ka 17., 18.nolikuma punkts 

balstās uz to, kas ir noteikts likumā. Uzskata, ka deputātiem jāļauj paust 

savus viedokļus par konkrētiem jautājumiem, jo tas palīdz skaidrot un 

izprast. Skaidro, ja paliksim pie šīs redakcijas, kas ir šobrīd atrunāta, tad 

tiks liegta iespēja katram deputātam paust savus viedokļus. Jautājums ir 

arī par to, kā mēs saprotam saturā atsevišķu personu subjektīvos 

viedokļus. Aicinājums būtu šobrīd apstiprināt šo nolikumu, bet apsvērt 

iespēju, ka šis izdevums varētu saturēt atsevišķu sadaļu, kur būtu 

pienākums aptaujāt un piedāvāt iespēju katram deputātam paust noteiktu 

rakstu zīmju apjomā savu viedokli par pagājušā mēnesī pieņemtajiem 

lēmumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka varētu sarunāt, ka sabiedrisko attiecību speciālists piedalās 

komiteju sēdēs un seko līdzi visam darbam un tad varētu apkopot visu 

komitejas procesu un ielikt šajā izdevumā, jo iedzīvotājiem ir intereses 

par to, kā tiek strādāts attiecībā uz konkrētiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka varam dažādi izprast šo un pēc būtības esam mazliet 

pārpratuši terminoloģiju- subjektīvs viedoklis. Skaidro, ka būtu strikti 

jāpadomā par to, ko mēs vēlamies šajā izdevumā iekļaut. Personīgi 

liekas, ka varētu iekļaut tādu sadaļu kā deputātu sleju ierobežojot ar 

konkrētu rakstu zīmju skaitu. Uzskata, ka nebūtu jāierobežo šī viedokļa 

paušana. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka šis solis ir uz normālu demokrātiju, praksi, lai pie varas vai 

amatiem esošie cilvēki šo laikrakstu neizmantotu kā savu ruporu, ka 

noteikti atbalstīs šādu nolikumu ar domu, ka tas tiešām nepieciešams un 

to var noteikti uzlabot un viedokļu paušanu neuzskatītu par kaut kādu 

noziegumu, jo šie viedokļi var būt dažādi. Varētu sākt kaut vai ar to, ka 

tiktu atspoguļoti balsojumi, jo šobrīd tie arī neatspoguļojas šajā 

izdevumā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd ir jāvienojas par principiem. Uzskata, ka būtu normāli, 

ja katram deputātam būtu tāda iespēja - paust savu viedokli. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par savu priekšlikumu, ko ir iesniedzis pie šī jautājuma. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā par 18.2.punktu vai tad šis punkts nolikumā paliktu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro.Skaidro, ka šis priekšlikums līdz 

domes sēdei palīdzētu padomāt, vai nevar kaut kādā veidā pārveidot. 
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Uzstāj uz striktu ievērošanu un uzskata, ka priekšsēdētāja citāts ar 

subjektīvu viedokli pavisam noteikti nevar šajā izdevumā būt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītājai kaut kādā zināmā 

mērā būtu jākļūst par redaktoru, lai nav tikai avīzes salikšana un 

formēšana. Skaidro, ka laikraksts "Vaduguns" pauž savu informāciju un 

pašvaldības izdevumam jāpauž sava informācija, diskusijas, domas, 

jāpamato savi pieņemtie lēmumi, viedokļi. Uzskata, ka šobrīd laikrakstā 

ir sausa informācija ar priekšsēdētāja citātiem, bildēm un subjektīviem 

viedokļiem, kas nav kolektīvs viedoklis. Joprojām šis laikraksts tiek 

izmantots kā vadības informācijas paušana. Sīkāk skaidro par nolikuma 

18.2.punktu un lēmumprojekta pamatojošo daļu, vai tajā likuma pantā ir 

atrunāts šis nolikuma punkts. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka labi, ka būs šāds nolikums, par likuma normām. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par viedokļu paušanu citās platformās. 

Izsaka viedokli Iluta 

Jaunžeikare: 

Sīkāk paskaidro par nolikumā minētajiem likumiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šobrīd vajadzētu apstiprināt šo nolikumu, kā arī par iesniegto 

priekšlikumu un, ja tas nederēs, tad arī lemsim, ko pēc tam darīt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka īsti nepiekrīt tam, ka tas būtu mūsu, kā deputātu pienākums 

paust savus viedokļus, jo ir tik daudz lēmumprojektu, kuros neatširas 

attieksme par tiem, līdz ar to tur īsti nemaz nebūtu ko komentēt. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - Līdz domes sēdei sagatavot 

priekšlikumu par nolikuma normu, kas paredz, ka Balvu novada domes 

deputāti kopējā e-pastā tiek informēti par iespēju līdz noteiktam datumam 

paust viedokli (ar noteiktu maksimālo zīmju skaitu) par iepriekšējā 

mēnesī izskatītajiem jautājumiem saistībā ar domes sēdēs un komitejās 

pieņemtajiem lēmumiem, par ko komitejas locekļi nobalso ar 7 (Aldis 

Bukšs, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežle, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) balsīm par, pret - nav, atturas 

2 ( Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine). Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka pamatojuma daļā izskatās, ka kaut kā pietrūkst, ka šobrīd 

nolikums tiek ielikts skarbos rāmjos, ka būtu nepieciešams kaut kāds 

plašāks skaidrojums, ka līdz domes sēdei būtu jāpadomā arī par to. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un vienojas par to, ka līdz 

domes sēdei tiks padomāts par to, kā šo nolikumu var uzlabot. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības informatīvā izdevuma "Balvu 

Novada Ziņas" nolikuma apstiprināšanu" ar labojumiem 

 

3.§ 

Par nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Komitejas locekle Ruta Cibule atstāj komitejas sēdi. 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Nātrītes”, Lazdulejas pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 



9 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Krūmi”, Lazdukalna pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Krikšu lauks”, Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Komitejas locekle Ruta Cibule atgriežas uz komitejas sēdi. 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 



10 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Kalvīšu lauki”, Rugāju pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Kāpslīši”, Lazdukalna pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142”, Balvu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

10.§ 

Par kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā “Ozolsalas mežs”, Balvu pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

kustamās mantas – cirsmu nekustamajā īpašumā 

“Ozolsalas mežs”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma “Dumbrāji”, Kubulu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Dumbrāji”, Kubulu pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma Baznīcas ielā 1B, Viļakā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Baznīcas ielā 1B, Viļakā, Balvu novadā 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma “Stūri”, Susāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Stūri”, Susāju pagastā, Balvu novadā 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Susāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Vārpas”, Susāju pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Korintes”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Korintes”, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma “Avikšu lauks”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Avikšu lauks”, Lazdulejas pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Vārpas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

18.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas 

maksas apstiprināšanu" 

 

19.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 22.jūnija noteikumos Nr._8/2023 “Kārtība, 

kādā Balvu novada pašvaldība piešķir līdzfinansējumu vai priekšfinansējumu biedrībām, 

nodibinājumiem un reliģiskajām organizācijām” apstiprināšanu 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 22.jūnija 

noteikumos Nr._8/2023 “Kārtība, kādā Balvu novada 

pašvaldība piešķir līdzfinansējumu vai priekšfinansējumu 

biedrībām, nodibinājumiem un reliģiskajām 

organizācijām” apstiprināšanu" 

 

20.§ 

Par Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.____/2023 “Balvu novada pašvaldības 

darbinieku individuālās mēnešalgas noteikšanas noteikumi” apstiprināšanu. 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Prezentē Balvu novada 

pašvaldības darbinieku individuālās mēnešalgas noteikšanas noteikumus. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumus un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Atbild uz uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumus. 
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Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.____/2023 “Balvu 

novada pašvaldības darbinieku individuālās mēnešalgas 

noteikšanas noteikumi” apstiprināšanu." 

 

21.§ 

Par Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikuma 

apstiprināšanu. 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikuma apstiprināšanu." 

 

22.§ 

Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas sastāvā" 

 

23.§ 

Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Komitejas loceklis Aldis Bukšs atstāj komitejas sēdi. 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās 

aizsardzības komisijas nolikumā" 

 

24.§ 

Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plānā (TIKS SKATĪTS 

SLĒGTĀ SĒDES DAĻĀ) 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Informē, ka šis jautājums tiks izskatīts slēgtā sēdes daļā. 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk paskaidro par 

grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plānā. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības plānā (TIKS SKATĪTS SLĒGTĀ SĒDES 

DAĻĀ)" 

 

25.§ 

Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas 

maksas pakalpojumu cenrāža un “Grupu māja” Balvos un “Grupu māja (dzīvoklis)” 

Viļakā telpu izmantošanas apstiprināšanu 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk paskaidro par 

viedokļiem un priekšlikumiem, kas tika izrunāti Sociālās komitejas sēdē. 

Skaidro, ka 1.priekšlikums bija par grupu māju komunālo izdevumu 

segšanu, kas attiecas uz pašiem iemītniekiem un 2.priekšlikums, kas šeit 

nav ietverts, bet par ko komitejā tika diskutēts, ka tiek domāts par to, lai 

iemītnieki paši rūpējas par savām pusdienu reizēm šajās iestādēs. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par pielikumiem un atsaucēm. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par citu pašvaldību klientu maksām. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz sīkāk paskaidrot par pielikumu atsaucēm, pielikuma 4.punktu un 

4.sadaļu. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par fizioterapijas atmaksu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par DI projekta realizāciju, finansējumu. Vai uz šī 

pamata nav iespēja samazināt darbinieku skaitu, kā arī par pusdienu 

nodrošināšanu rada bažas. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto sociālās aprūpes 

un sociālās rehabilitācijas maksas pakalpojumu cenrāža un 

“Grupu māja” Balvos un “Grupu māja (dzīvoklis)” Viļakā 

telpu izmantošanas apstiprināšanu" 

 

26.§ 

Par Tilžas pagasta pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro.Komitejas locekle 

I.Arelkeviča plkst.16.13 atstāj komitejas sēdi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Tilžas pagasta pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu 

apstiprināšanu" 
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27.§ 

Par Bērzkalnes pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bērzkalnes pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no 

amata" 

 

28.§ 

Par amatu savienošanas atļauju Viktorijai Pukai 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

amatu savienošanas atļauju Viktorijai Pukai" 

 

29.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” direktora funkciju deleģēšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” 

direktora funkciju deleģēšanu" 

 

30.§ 

Par Viduču pamatskolas likvidāciju 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežle: 

Skaidro, ka šo jautājumu jau izrunāja arī Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē. Skaidro, ka jau vairākkārtīgi tika runāts par šo 

jautājumu, ir bijušas vairākas tikšanās gan ar vecākiem, gan 

darbiniekiem. Skaidro, ka šis jautājums būtu jāatbalsta un jāļauj veikt 

tālākās darbības attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par bērnu nākotnes likteņiem un virzību, kas notiks 

tālāk. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz uzdoto jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par ceļa izdevumu atmaksu līdz tuvākai izglītības iestādei. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro, ka gan pie šī jautājuma, gan nākamā viens no argumentiem 

tiek minēts, kāpēc jāslēdz šīs iestādes ir tas, ka nav iespējams izpildīt 

būvinspekcijas prasības. Skumji, ka par to ir jārunā. Vairs nav racionāli 

ieguldīt līdzekļus šajā iestādē, jo ir diezgan nepietiekošs skolēnu skaits. 

Šādam argumentam būtu jābūt pēdējam argumentam, jo nav izdarīts tas, 

kas bija sen jau jāizdara. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka laikrakstā lasīja visus viedokļus, argumentus un faktus. 

Uzskata, ka laba risinājuma šajā jautājumā nav, ka neviens no šiem 

risinājumiem neved uz attīstību, bet skaitļi ir dramatiski un katrai šai 

vietai skolas slēgšana ir liktenīgs lēmums. Katrā mazā skoliņā tiek 

veidota piederības izjūta šai vietai. un šie lēmumi ir traģiski. Sīkāk 

skaidro par statistiku. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli 

Anželika Ločmele: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Aicinājums būtu padomāt par lauku bērniem pilsētā un pilsētas bērniem 

laukos, par to attieksmi, kas bieži vien pastāv, kas bieži vien arī biedē un 

liedz integrēties. Mudina aizstāvēt mazo skolu, līdz ar to aicinājums būtu 

padomāt par integrāciju un bērniem, kas ienāk jaunajās skolās. Ja tas jau 

ir tad priecājas par to, ka skolās par to jau ir padomāts. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Viduču pamatskolas likvidāciju" 

 

31.§ 

Par Medņevas pirmsskolas izglītības iestādes "Pasaciņa" likvidāciju 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk skaidro par bērnu dzimstību Balvu novadā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. Jautā par būvniecības ieceres dokumentāciju, kas ir 

minēts, ka atrodas Valsts Arhīvā, vai tur tie dokumenti ir meklēti, ja nē, 

tad noteikti šis projekts bioja jāveic no jauna un jāveic inženieriem 

aprēķini un projektētājiem jāsniedz atzinums, vai tā konstrukcija ir 

atbilstoša vai neatbilstoša, kā arī kontrolējošo instanču rīcība par 

skrūvēm, brusu nestspēju, antiseptiķiem, ka šo visu vajadzēja paskatīties, 

ka tomēr šī jau ir ieilgusi problēma. Uzskata, ka saistībā ar dokumentāciju 

vismaz kaut ko varēja izdarīt, jo izlasot pieejamo informāciju, tas 

neliekas neiespējami. Par bērnu skaitu sīkāk skaidro, aktivitātēm, kas 

notiek Rekavā, Šķilbēnos un Medņevas pagasts salīdzinoši nav mazs, ka 

galīgio tam nebūtu perspektīvas un līdz ar to uzskata, ka šobrīd 

nevajadzēja likvidēt PII. Deputātiem būtu kopā jālemj, kā izkļūt no visa 

tā, kur šobrīd esam. 



24 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka samulsināja tas, kas tika iepriekš minēts, ka mēs nevaram 

uzturēt, bet šobrīd saprot to, ka pieņemot šo lēmumu tāpat turpināsim 

visu uzturēt, kas šajā iestādē atrodas, tikai nesaprot, kāpēc tā steidzamies 

pieņemt lēmumu par iestādes likvidāciju. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka pieņemot šo lēmumu esam sagatavojušies tam, ja, piemēram, 

janvāra mēnesī tiks saņemti inspekcijas norādījumi slēgt izglītības 

iestādi, ka to paredzēt nevaram. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka nepiekrīt tam, ka nekas nav darīts šī jautājuma sakarībā, ka 

viss iespējamais tika darīts, ko iepriekš sapulcēs vecākiem arī ziņoja 

iestādes vadītāja. Šis jautājums tika turpināts risināt un vēlreiz šis 

atgādinājums, kas ir uzrādīts šajās pārbaudēs un ko tieši uzsver joprojām, 

ka meklējiet un pierādiet ar dokumentāciju, ka tad, ja varēs pierādīt, viss 

būs kārtībā. Ir nepieciešams ne tikai būvuzraugs, bet arī būvuzraudzību 

veicošs būvkomersants, kā arī koka brusām nav uzrādīta ekspluatācija, 

kā arī skrūvēm, antiseptiķiem nav uzrādīts ražotājs. Skaidro, ka šos 

darbus veica uzņēmums, kura vairs nav, lai šo visu novērstu un ēku varētu 

ekspluatēt, ir bijuši vairāki iepirkumi, ka no jauna būtu jāveic 

projektēšana un jāpierāda, ka šie darbi ir atbilstoši, bet šobrīd arī pēc 

vairākiem veiktajiem iepirkumiem neviens arī nav pieteicies. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka neko jaunu no šī nesadzirdēja, to arī savā iepriekš teiktajā 

minēja to, ka, ja nepieciešams jāveic no jauna projektēšana. Jautā, kāpēc 

šis jautājums nav aktualizēts Tautsaimniecības un vides jautājumu 

komitejas sēdē. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka arī iepriekš savos ziņojumos šo informāciju ir minējusi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šī jumta būvniecības jautājums ir sen jau aktualizēts un sīkāk 

paskaidro par Viļakas novada domes laikā pieņemtajiem lēmumiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka lēmums par skolas reorganizāciju ir daudz smagāks, jo tur 

tika nolemts, ka skolas nebūs, bet pie šī lēmumprojekta 2.punkts nosaka, 

ka programmas īstenošanas vieta paliek nemainīga. Tas nozīmē, ka 

juridiski tur nebūs iestādes, bet faktiski tā pastāvēs un šis lēmums nav tik 

smags, kā lēmums par skolu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka iespēja,s šobrīd, ka juridiski iestāde tur nepastāvēs, tad 

vieglāk būs sakārtot nepieciešamo dokumentāciju un šo iestādi varēs 

izņemt no 3.kategorijas būves. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Aicina atgriezties pie šī konkrēta lēmumproejtka un skaidro, ka ar 

ļēmumprojektu tiek nodrošināts tas, lai šie bērni mierīgi bez lieka 

satraukuma varētu turpināt apgūt savu mācību programmu un tāda arī ir 

šī lēmumprojekta būtība. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par bērnu skaitu arī uz nākošo gadu šajā iestādē. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ar šādu pieņemto lēmumu pastāv iespēja, ka pagriezīsies citi 

varianti kā atrisināt šo jautājumu par jumtu šajā iestādē, ka šodien to tāpat 

nav iespējams atrisināt. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka diskusijas tāpēc arī rodas, ka īsti nav skaidrs šis jautājums, 

ka būtu jāinformē šī jautājuma būtība, ka iestādes īstenošanas vieta paliek 

nemainīga un, ka runa par likvidāciju neiet arī tuvākos gadus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kāpēc tad īsti šobrīd ir jāpieņem šāds lēmums. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka tā informācija, kas tiks pasniegta uz āru ir atkarīgs no katra 

deputāta. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par savu balsojumu, ka sabiedrībai tas ir psiholoģisks 

trieciens, jo netiek pasniegta pilna informācija. Aicinājums uz nākošo 

Tautsaimniecības un vides komitejas sēdi sniegt izpilddirektores 

rakstisku ziņojumu konkrēti par veiktajiem darbiem saistībā ar šo PII ēku 

Medņevas pagastā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Imants 

Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Medņevas pirmsskolas izglītības iestādes "Pasaciņa" 

likvidāciju" 

 

32.§ 

Par dalību ASV Bruņoto spēku pavēlniecības Eiropā (EUCOM), humānās palīdzības 

projektu konkursā 

 

Ziņo Imants Slišāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Komitejas loceklis 

J.Trupovnieks plkst.17.16 atstāj komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Sarmīte 

Tabore: 

Sīkāk paskaidro par šī lēmumprojekta nepieciešamību. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dalību ASV Bruņoto spēku pavēlniecības Eiropā 

(EUCOM), humānās palīdzības projektu konkursā" 

 

33.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai "VadiVidi" projekta īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai "VadiVidi" projekta 

īstenošanai" 

 

34.§ 

Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu Balvu novada 

administratīvajā teritorijā 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Mārtiņš 

Vīgants: 

Prezentē un sīkāk paskaidro par nešķirotu sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanas maksas noteikšanu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka būs jāmeklē kaut kāds risinājums, kā varēs 

disciplinēt iedzīvotājus, ka šobrīd īsti tādu risinājumu nevar rast, kā būtu 

labāk. 

Izsaka viedokli Mārtiņš 

Vīgants: 

Skaidro, ka ar slēdzamajiem konteineriem pastāv tāds risks, ka tie tiek 

lauzti vaļā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka šis jautājums būtu jārisina kompleksi visā pilsētā, nevis 

atsevišķos māju pagalmos. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu jārunā arī ar māju iedzīvotājiem un jāskatās, kādi ir māju 

uzkrājumi, bet, ja kaut kas tiks domāts un darīts, tad jādomā, lai dizainiski 

tas ir vienāds. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu jārunā ar Vides ministru un jāsaprot varbūt šobrīd tiek 

plānotas, kādas aktivitātes attiecībā uz vides jautājumiem 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Mārtiņš 

Vīgants: 

Sīkāk paskaidro par eko laukumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Imants 

Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas 

noteikšanu Balvu novada administratīvajā teritorijā" 

 

35.§ 

Par pabalsta piešķiršanu Bartulānu ģimenei 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pabalsta piešķiršanu Bartulānu ģimenei" 

 

36.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Balvu pagasta pārvaldei ceļa posma pārbūvei 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

finansējuma piešķiršanu Balvu pagasta pārvaldei ceļa 

posma pārbūvei" 

 

37.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2023 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 23.marta 

saistošajos noteikumos Nr.4/2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada budžetu” 

pieņemšanu. 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Komitejas loceklis 

E.Salmanis plkst.17.45 ieradās uz komitejas sēdi. skaidro, ka, ja būs 

nepieciešams pabalstos finansējums, tad lūdz atļauju lūdz domes sēdxei 

vēl paprecizēt uz samazināt atlikumu uz gada beigām un sīkāk paskaidro 

par plānoto atlikumu uz gada beigām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par daudzdzīvokļu māju pagalmu labiekārtošanu. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu Nr.__/2023 “Grozījumi Balvu novada 

domes 2023.gada 23.marta saistošajos noteikumos 

Nr.4/2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada 

budžetu” pieņemšanu." 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:59 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 
 
 


